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 שלום ושבוע טוב 

אבל  , יהיו איתנו בראש השנהכבר  כולנו כל כך קיווינו שהחטופים  .  תה שבת ארורהמחר שנה מאומציינים  ראש השנה מאחורינו ואנו  

  ושאים הבאים :שהיה עסקנו בנ  והסוער מבחינה ביטחונית לצערנו זה עדיין לא קרה.  בשבוע עבודה המקוצר 

הייתה יחסית , שמקצועית נוספת עם אנשי משרד האוצר ישיבה    התקיימהשעבר    שניביום    -   במסגרת קידום "חוק המים"  ות  פגיש  •

הייתה   .בראשות חזי ליפשיץ  , היום המשכנו לפגישה עם אנשי רשות המים  אותובהמשך  .  אופטימית ואנחנו מזהים התקדמות קלה

  13- בוועדת כלכלה  בלפני הישיבה עוד  שתהיה   אבל לצערי אני עדיין לא מזהה את פריצת הדרך לה קיווינו    , פגישה באווירה טובה

הממשלה שיש להם   עם משרדי כדי לנסות וכן להגיע להסכמות, בצוותים מקצועיים מצומצמים בנובמבר.  אנחנו נמשיך בפגישות 

 . נובמבר ב 13-כאמור ב השפעה על מחיר המים לחקלאות עד הישיבה של וועדת כלכלה שתתקיים

בעקבות מלחמת "חרבות ברזל" ואישור הממשלה להגדיל את מספר העובדים הזרים, המשקים החקלאים   –  מגורים לעובדים זרים •

ומשרד החקלאות המרכז לשלטון אזורי    , הזקוקים לעובדים צריכים גם למצוא מקום הולם להלין אותם. יחד עם תנועת המושבים

לעובדים הזרים או השמשת מגורים    בהוראת שעה להקמהלגבש רגולציה גמישה ומהירה    , במטרה מול מנהל התכנוןפועלים  אנחנו  

משרד החקלאות   פועלים בשיתוף מלא עם  אנו  .  זמניים   יש לנו הצעה למתווה להצבת מבנים יבילים.  שמתוכננים להגיע לישראל

 כדי לראות איך אפשר לקדם יחד את הנושא.  ונקבעה ישיבה  )רענן אמויאל( 

המים לשנת   • ההיוועצות -  2075תכנית משק  עמיאל  –   מפגש  לישר   , אורן  מים  מההתאחדות השתתפו מנכ"ל  דרור  ואילנה   אל 

היוועצות   בדבר  מקדים  במיפגש  ברשות המים  והקולחים.שהתקיים  טווח למשק המים הביוב  ארוכת  אופק התכנון של   תכנית 

מגמות בישראל שעשויות   את חזון משק המים,   כוללת:ולכלל משק המים והביוב של ישראל    והיא מתייחסת  2075התכנית היא שנת  

לחקלאות חלק   אתגרים עיקריים במשק המים ובתכנון משק המים ומטרות ניהול ופיתוח משק המים.  להשפיע על משק המים, 

התוכנית המלאה אמורה להיות מוצגת במהלך    משמעותי במשק המים במדינת ישראל ולכן נמשיך לנסות להשפיע על תכנית זאת.

 חודש נובמבר )כמובן שנעדכן ברגע שנדע תאריך מדוייק(. 

"מפעלים שהם לתפיסתינו  ,  לפירות וירקות  לפניות של בתי אריזה גדולים  בהמשך   –  תיקון החוק לעידוד השקעות הון בתעשייה  •

 משפטיים  ויועצים  פיקוחברית    , הקיבוצית  התעשייה  איגוד   , הקיבוצים  של  םהכלכליי   האירגונים  שולחןהתחלנו יחד עם    , לעיבוד מזון"

תוצרת  שמעבדים הללו,  שהמפעלים. המטרה בתעשייה הון לעידוד השקעותמאיר" לטפל בשינוי החוק  ליפא" הדין עורכי ממשרד 

אנחנו מקווים   , שכיום הם מוחרגים ממנומהזכויות והמענקים שניתנים במסגרת חוק זה    להנות  יוכלו  , גדוליםחקלאית בהיקפים  

 . לשנות את החוק  נוכלשיחד עם הלובי החקלאי בכנסת 

לביתם בשלום והמפונים מהדרום ומהצפון יוכלו לחזור לחיים   ישובו  החילייםושגם  החטופים בריאים ושלמים,  שובם של  בתקווה ל

 גמר חתימה טובה!, ושמדינתנו האהובה תדע בשורות טובות.  שלווים בבבתיהם

 דורמן    אורי                                                                                                                                      
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